



Obituary

Born: Wednesday, November 9, 1955

Died: Saturday, June 29, 2019

It is with great sadness
that we announce the passing of

Mr. Robert St-Pierre

Passed away June 29, 2019 at the age of 63. Son of the late Rodolphe St-Pierre and the late Zilia D'aoust, he will be mourned by his spouse Carol St-Pierre née Sparrow, his children Yves St-Pierre (Melanie Whissel) and Michel St-Pierre (Jennifer Dupuis) and by his grandchildren Tommy and Sabrina, Kayla and Kyle.

Service Summary

Funeral Service

1:30 PM Mon Jul 15, 2019

**Vars, Cimetière St-Guillaume
Cemetery**

Vars, Ontario

He was the brother of Richard, Jacques, Daniel, Alfred, Arthur, Dianne, Alma, André, Anne, Francis and Lucille.

A graveside funeral service will be held at 1:30 p.m., Monday, July 15, 2019 at the St-Guillaume Cemetery of Vars.

Donations to the University of Ottawa Heart Institute Foundation (40 Ruskin Street, Ottawa (ON) K1Y 4W7, <http://donate.ottawaheart.ca>) would be appreciated.

For more information, please call Lafleur Funeral Home & Chapel, 874 Notre-Dame Street, Embrun at 613-443-3286. Condolences may be faxed to 613-764-5279 or e-mailed to maisonlafleurhome@bellnet.ca or view our website at maisonfunerairerlafleur.com.

C'est avec tristesse que nous
vous annonçons le décès de

M. Robert St-Pierre

Décédé le 29 juin 2019 à l'âge de 63 ans. Fils de feu Rodolphe St-Pierre et de feu Zilia D'aoust, il laisse dans le deuil son épouse Carol St-Pierre née Sparrow, ses enfants Yves St-Pierre (Melanie Whissel) et Michel St-Pierre (Jennifer Dupuis) ainsi que ses petits-enfants Tommy et Sabrina, Kayla et Kyle.

Il était le frère de Richard, Jacques, Daniel, Alfred, Arthur, Dianne, Alma, André, Anne, Francis et Lucille.

Une cérémonie funéraire sera célébrée à 13 h 30, le lundi 15 juillet 2019 au cimetière St-Guillaume de Vars.

Vos marques de sympathie peuvent se traduire par des dons à la Fondation de l'Institut de cardiologie de l'Université d'Ottawa (40, rue Ruskin, Ottawa (ON) K1Y 4W7,

<http://donate.ottawaheart.ca>).

Pour plus d'informations, veuillez vous adresser à la Maison funéraire & chapelle Lafleur, 874, rue Notre-Dame, Embrun au 613-443-3286 ou téléc. 613-764-5279 ou présentez vos condoléances au site web: maisonfunerairelafleur.com ou par courriel: maisonlafleurhome@bellnet.ca.